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Halloween is a spooky and scary night.People dress up in the Hallween.Some people buy pumpkin and carve it into a jack-o...
Halloween is a spooky and scary night.People dress up in the Hallween.Some people buy pumpkin and carve it into a jack-o-lantern.A jack-o-lantern is a pumpkin with a face.This is how you make a jack-o-lantern:you buy a pumpkin,take it home,carve the pumpkin and give it a spooky,happy,scary face.
　　(万圣节是一个可怕的吓人的晚上。那一天会人们乔装打扮。一些人把南瓜买来并刻成杰克灯。杰克灯就是一个刻着人面型的南瓜。制作杰克灯的方法：买一个南瓜，带回家，雕刻南瓜，给它一个可怕的，吓人的或者开心的脸）
　　A warty witch can fly on her fast and speeding broom in the sky.She can be wearing black pants and a black robe.If you see one ,she mignt be carrying a black cat to give bad luck.
　　（女巫骑着扫帚在天空中飞，她穿着黑色的裤子和长袍，如果你见到她，她带着的黑猫会给你带来坏运气）
　　A spooky,scary,and white ghost can go through walls and could control people.You might see one in the grave yard.Be careful because it will frighten you.You might become one of them!
　　（一个可怕的吓人的白色的鬼魂会飞过墙并控制住人。在墓地里你能看到他们，小心！他们会飞向你，那样你就会变成他们中的一个！）
　　The black cat can give bad luck when it crosses your path.
　　（当黑猫经过你身边时会给你带来坏运气。黑猫仅仅是一只会给人们带来坏运气的黑色的猫。黑猫通常呆在后院，街道上，或者在女巫的扫帚里。）
本文档由范文网【dddot.com】收集整理，更多优质范文文档请移步dddot.com站内查找
